





Name	Abeer Ibrahim Ahmed Qahl
Current Position	Director of Nursing Education & Continuous Professional Development / MODHS Ministry of Defense Health Services
Years of Experience:	15 years
Education	[Masters, Nursing Administration, King Saud University, 2020]
Professional Experience	Currently working as Director of Nursing Education & Continuous Professional Development. Worked as a Lecturer teaching Nursing Administration and Critical Care Nursing at Prince Sultan Military College of Health Science for three years, Emergency Charge Nurse at Royal Commission Health Services and Intensive Care Unit and Clinical Supervisor at Aleman General Hospital
Professional Memberships and Affiliation	• Saudi Nurses Association • Global Innovation Institute - GInI
Specialization/Areas of Expertise:	Expertise in Adult Critical Care and Emergency Department.
Key Achievements	Achieved Master's degree in Nursing Administration Finally, the current position of Director of Nursing Education & Continuous Professional Development Been a member of the emergency department support team and the Sepsis Care Improvement Project member Certified Item Author (CIA) from Saudi Commission for Health Specialists.
Contributions to Nursing Profession and SNA	Participated in the 1 st Saudi Nurses Association Conference and in preparing educational and awareness material with the public relations committee
Vision for the SNA	Enhancing the sense of belonging to the nursing profession and improving the competence of workers in the field through supportive leadership.





عبيد إبراهيم احمد قحل	الاسم
مدير تعليم التمريض والتطوير المهني المستمر / الخدمات الصحية بوزارة الدفاع	الوظيفة الحالية
15 سنة	سنوات الخبرة
[ماجستير، إدارة التمريض، جامعة الملك سعود، 2020]	التعليم
أعمل حالياً كمدير تعليم التمريض والتطوير المهني المستمر. عملت كمحاضر في تدريس إدارة التمريض والتمريض في العناية الحرجة في كلية الأمير سلطان العسكرية للعلوم الصحية لمدة ثلاث سنوات، وشغلت منصب ممرضة طوارئ مسؤولة في الخدمات الصحية بالهيئة الملكية، وكذلك عملت كمشرف سريري و ممرضة في وحدة العناية المركزة في مستشفى الإيمان العام.	الخبرات المهنية
جمعية التمريض السعودية معهد الابتكار العالمي Gini	العضويات والانتماءات المهنية
خبرة في العناية الحرجة للبالغين وقسم الطوارئ.	التخصص/مجالات الخبرة
حصلت على درجة الماجستير في إدارة التمريض. حالياً أشغل منصب مدير تعليم التمريض والتطوير المهني المستمر. كنت عضواً في فريق دعم قسم الطوارئ وعضواً في مشروع تحسين رعاية مرضى الإنتان. حاصل على شهادة مؤلف أسئلة معتمد (CIA) من الهيئة السعودية للتخصصات الصحية.	الإنجازات الرئيسية
مشاركة في المؤتمر الأول لجمعية التمريض السعودية وفي إعداد المواد التعليمية والتوعوية مع لجنة العلاقات العامة.	المساهمات في مهنة التمريض وجمعية التمريض السعودية
تعزيز الانتماء لمهنة التمريض ورفع كفاءة العاملين في المجال من خلال القيادة الداعمة .	الرؤية لجمعية التمريض السعودية

